



東邦花咲ホテル

TOHO HANASAKI HOTEL

東邦花开店

宿泊ガイド

Guest Guide

入住指南

静けさに、品 / Elegance in Serenity / 在静谧里见品味

<https://www.toho21.co.jp>

## WELCOME / ようこそ / 欢迎

### 【日本語】

TOHO HANASAKI HOTEL へようこそ。

東邦花咲ホテル (TOHO HANASAKI HOTEL) は、「家のようにくつろぎ、ホテルのように安心できる場所」を目指して生まれました。旅先でも料理をし、洗濯をし、荷物を広げ、自分のペースで気兼ねなく過ごせること。そして、どの滞在でも変わらない清潔さと秩序が守られていること。

私たちが大切にしているのは、滞在を通して育まれる 三つの感覚です。

#### 1. 安心

旅の緊張がほどけ、深く息をつけること。「ここなら大丈夫」と心から思える空間であること。

#### 2. 幸福感

温かい食事、整った暮らし、心地よいリズム。そんな日々の小さな喜びが、静かに満ちていくこと。

#### 3. 未来への憧れ

住まいが整うと、心も整う。明日が少し楽しみになるような、前向きな気持ちが芽生えること。

「花咲 (Hanasaki) 」という名には、花がひらくように心がほどけ、暮らしが整っていく、そんな願いを込めました。ここで過ごす時間が、あなたの 安心と 幸福 を育み、そして 明日への期待 へつながりますように。

## QUICK START / クイック案内 / 快速指南

TOHO HANASAKI HOTEL (東邦花咲ホテル) は、横浜の中心エリアへアクセスしやすい立地にある、全5室のスマートラグジュアリーなアパートメントホテルです。

「ホテル品質の清潔さ・安心感」×「暮らすような快適さ」をコンセプトに、観光はもちろん、出張・ワークーション・長期滞在まで快適にお過ごしいただける環境を整えています。

当館は無人運営 (セルフチェックイン) のため、15:00以降はお客様のご都合のよいお時間にチェックイン可能。ご滞在中も、予定に合わせて自由に出入りいただけます。

また客室は遮音性に配慮しており、周囲の音が気になりにくく、室内で気兼ねなくお過ごしいただけます。小さなお子様連れのご家族にも安心です。

※当館は建物の構造上、エレベーターはございません。お部屋までは階段でのご移動となります。お荷物が多い場合は、あらかじめご留意ください。

#### ■ お部屋について (全室完全個室・一室一戸型)

当館のお部屋はすべて「一室一戸型」の完全個室です (相部屋・シェアはありません)。

- ・専用キッチン (基本的な調理器具・食器付き)
- ・室内乾燥機付き洗濯機 (長期滞在やファミリーに便利)
- ・バスルーム / トイレ / 洗面台がそれぞれ独立
- ・100%コットンの寝具・タオル
- ・DHCアメニティ (シャンプー / コンディショナー / ボディソープ)

- ・歯ブラシ（日本製）
- ・食事にもテレワークにも使えるテーブル
- ・モニター付インターфон / 二重セキュリティ
- ・エアコン完備 / 高速Wi-Fi

一般的なビジネスホテルより“暮らし”的感覚で過ごせる一方、一般的な民泊よりも衛生面と管理体制に安心感のあるスタイルです。

■ ホテル並の清掃・衛生管理

清潔さは、当館が最も大切にしているポイントです。

- ・ホテル研修を受けた清掃スタッフによる客室清掃
- ・ご滞在ごとに消毒・換気を徹底
- ・リネン・タオルはホテル専門のクリーニング業者にて高温殺菌洗濯を行い、毎回交換

小さなお子様連れのファミリーや、肌がデリケートな方、中長期滞在のゲストにも安心してお使いいただけるよう配慮しています。

■ ファミリー・小さなお子様・赤ちゃん連れ大歓迎

- ・ミルクや離乳食づくりに便利なキッチン
- ・乾燥機能付き洗濯機で衣類をすぐに洗って乾かせる環境
- ・夜は落ち着いて過ごせる閑静な住宅街

■ ビジネス・長期滞在にも最適

- ・テレワークしやすいテーブルと高速Wi-Fi
- ・衣類をこまめに洗える乾燥機能付き洗濯機
- ・横浜中心部はもちろん、東京方面へのアクセスも良好
- ・数日～数週間のプロジェクト滞在にも対応できる設備

■ 言語対応

- ・日本語・中国語・英語での対応が可能です。
- ・ご予約前でもご滞在中でも、ご不明点があればお気軽にメッセージでお問い合わせください。

**東邦花咲ホテル**

〒 220-0022 神奈川県横浜市西区花咲町4丁目126-4

Mail: [hotel@toho21.co.jp](mailto:hotel@toho21.co.jp)

Tel: 045-884-1518

■ チェックイン 15:00 / チェックアウト 10:00

当施設にはエレベーターはございません（階段のみ）。

ご案内・各種ガイドはQRからご確認いただけます。

**Details / こだわり / 細节标准**

- ・DHC（日本の代表的スキンケアブランド）のアメニティ + 日本製歯みがき粉（肌にやさしく、安心の使い心地）
- ・100%コットンの寝具・タオル・バスタオル（やわらかな肌触りと高い吸水性）
- ・リネンは指定の専門業者が管理（ホテル向け専用洗剤 + 高温洗浄・消毒）
- ・ワイングラス・上質な食器＆調理器具を完備（包丁・カトラリー・鍋・器類）
- ・テレビはスマホ投影（キャスト）対応（お好みのコンテンツを大画面で）

## HOUSE RULES / ルール / 入住須知 (要点)

- ・館内は禁煙です (電子タバコを含む)
- ・近隣への配慮のため、夜間はお静かにお願いします
- ・ごみは分別のうえ、指定場所へ
- ・備品は大切にご利用ください (破損・紛失はご連絡ください)
- ・退出時はエアコン・照明の消灯、施錠をご確認ください

## KITCHEN & DINING / キッチン / 厨房与用餐

“暮らすように泊まる” 滞在のために、キッチン設備を整えています。

ワイングラスを含む食器類、包丁・カトラリー・鍋・器類などをご用意しております。ご利用後は洗浄・乾燥のうえ、元の場所へお戻しください。

## LAUNDRY / ランドリー / 洗衣与清洁

室内に全自動 洗濯乾燥機 (干す手間なし) を完備しています。洗剤もご用意しております。

また、寝具・タオル類は指定の専門業者が管理し、ホテル向け専用洗剤を使用した高温洗浄・消毒で衛生基準に基づいて整えています。

## NEIGHBORHOOD / 周辺 / 周辺信息

当館は、横浜の人気スポットへアクセスしやすい立地です。

少し歩けばベイエリアの散策が楽しめ、観光・ビジネス双方の拠点として便利です。

所在地: 神奈川県横浜市西区花咲町4丁目126-4



### 最寄駅 (目安)

桜木町駅: 徒歩約9~10分 (JR / 市営地下鉄)

高島町駅 (市営地下鉄ブルーライン) 出口

1: 徒歩約7分

高島町駅 → 横浜駅: 1駅 (乗車約1~2分)

みなとみらい駅: 徒歩約14~16分 (目安)

### 周辺スポット

みなとみらい (ショッピング / 観覧車 / ベイビュー)

横浜赤レンガ倉庫 (カフェ / イベント / 海沿い散歩)

横浜ランドマークタワー / ベイエリア

横浜中華街

野毛エリア / 野毛の飲食街 (ローカル居酒屋・バーが充実)

### 生活の便利さ (周辺施設)

スーパー: マルエツ プチ 花咲町六丁目店 (当館から徒歩約9分・目安)

和食 (会食にも便利) : 木曾路 高島町店 (当館から徒歩約10分・目安)

## WELCOME / ようこそ / 欢迎

### 【English】

Welcome to TOHO HANASAKI HOTEL.

TOHO HANASAKI HOTEL was created with the vision of offering a place where you can relax like at home, yet feel the security of a hotel. Even while traveling, you can cook, do laundry, unpack your belongings, and live freely at your own pace. At the same time, every stay is supported by consistent cleanliness and order.

We cherish the three feelings that your stay nurtures.

#### 1. Comfort & Peace of Mind

A place where travel fatigue melts away and you can truly breathe.

A space that makes you feel, "I'm safe here."

#### 2. Everyday Happiness

Warm meals, an organized living environment, and a gentle daily rhythm.

Small moments of joy quietly filling your day.

#### 3. A Sense of Hope for Tomorrow

When your living space is in harmony, your heart follows.

A feeling that makes tomorrow seem a little brighter.

The name "Hanasaki" carries the hope that, like a flower blooming, your heart will open and your life will gently fall into place. May your time here nurture comfort, happiness, and a quiet anticipation for tomorrow.

## QUICK START / クイック案内 / 快速指南

TOHO HANASAKI HOTEL – Small Luxury Apartment Hotel in Yokohama

TOHO HANASAKI HOTEL is a small luxury apartment-style hotel with just five private suites, conveniently located with easy access to central Yokohama.

Our concept combines "hotel-level cleanliness and peace of mind" with "the comfort of living like a local."

Whether you're visiting for sightseeing, business, workation, or a long-term stay, we provide an environment where you can truly relax.

## Flexible Self Check-in & Quiet Environment

As an unmanned (self-check-in) property, you may check in anytime after 15:00 at your convenience.

During your stay, you are free to come and go according to your schedule.

All rooms are designed with sound insulation, making it easy to enjoy your time without worrying about noise from outside. Families with small children can stay with confidence

### ■ About the Rooms (All Private / One Room per Unit)

Every room is a fully private apartment-style suite — no shared spaces or dormitory-type rooms.

Each unit includes:

- A private kitchen (with basic cookware and tableware)
- In-room washer & dryer (ideal for long stays and families)
- Separate bathroom, toilet, and washbasin
- 100% cotton linens and towels
- DHC amenities (shampoo, conditioner, body soap)
- Japanese-made toothbrushes
- A table suitable for dining or remote work
- Intercom with monitor & double security system
- Air conditioning and high-speed Wi-Fi

Our rooms offer the comfort of everyday living, with the cleanliness and reliability you expect from a hotel — a perfect balance between business hotels and typical vacation rentals.

### ■ Hotel-Level Cleaning & Hygiene Standards

Cleanliness is our top priority.

- Rooms are cleaned by staff trained with hotel-grade standards
- Thorough disinfection and ventilation after every stay
- Linens and towels are professionally cleaned at high temperature and replaced each time

We take special care to ensure a safe and comfortable stay for families with small children, guests with sensitive skin, and those staying for extended periods.

### ■ Family-Friendly – Perfect for Guests with Babies & Children

- Kitchen suitable for preparing milk or baby food
- Washer/dryer for quick cleaning and drying of clothes
- Quiet residential neighborhood for peaceful nights

### ■ Ideal for Business & Long-Term Stays

- Comfortable workspace and high-speed Wi-Fi

- Washer/dryer for frequent laundry
  - Excellent access to central Yokohama and Tokyo
  - Facilities suitable for stays from several days to several weeks
- Multilingual Support
- We provide support in Japanese, Chinese, and English.
  - Whether before booking or during your stay, feel free to contact us anytime if you have questions.

## Toho Hanasaki Hotel

〒 220-0022 Kanagawa Prefecture Yokohama City Nishi-ku Hanasaki-cho 4-126-4

Mail: [hotel@toho21.co.jp](mailto:hotel@toho21.co.jp)

Tel: 045-884-1518

■Check-in 15:00 / Check-out 10:00

There is no elevator in the building (stairs only). Please scan the QR codes for guides and updates.

## Details / こだわり / 细节标准

- DHC amenities (a well-known Japanese skincare brand) + selected Japanese toothpaste
- 100% cotton linens, towels, and bath towels (soft, absorbent, comfortable)
- Professionally laundered linens (hotel-grade detergents + high-temperature wash & sanitize)
- Wine glasses and premium tableware/cookware (knives, cutlery, pots, dishes)
- TV with mobile casting (enjoy your content on a bigger screen)

## HOUSE RULES / ルール / 入住须知 (要点)

- No smoking inside (including e-cigarettes)
- Please keep noise low at night for our neighbors
- Sort trash and dispose in the designated area
- Handle items with care (contact us for any damage/loss)
- When leaving: turn off A/C & lights and lock the door

## KITCHEN & DINING / キッチン / 厨房与用餐

For apartment-style stays, our kitchen is fully equipped.

You will find wine glasses, quality tableware, and cookware such as knives, cutlery, pots, and dishes.

Please wash, dry, and return items to their original place after use.

## LAUNDRY / ランドリー / 洗衣与清洁

A fully automatic washer-dryer (Auto Dry / No Hanging Needed) is available in the room, and detergent is provided.



Linens and towels are managed by a designated professional provider using hotel-grade detergents and high-temperature washing/sanitizing standards.

## NEIGHBORHOOD / 周辺 / 周邊信息

Our hotel is conveniently located with easy access to Yokohama's most popular attractions. A short walk brings you to the waterfront bay area, making it an excellent base for both sightseeing and business stays.

Address: 4-126-4 Hanasakicho, Nishi-ku, Yokohama-shi, Kanagawa, Japan



### Nearest Stations (Approx.)

Sakuragicho Station: About a 9–10 minute walk (JR / Yokohama Municipal Subway)

Takashimacho Station (Yokohama Municipal Subway Blue Line), Exit 1: About a 7 minute walk

Takashimacho Station → Yokohama

Station: 1 stop (about 1–2 minutes by train)

Minatomirai Station: About a 14–16 minute walk (approx.)

### Nearby Attractions

Minato Mirai (shopping / Ferris wheel / bay views)

Yokohama Red Brick Warehouse (cafés / events / seaside strolls)

Landmark Tower / Bay Area

Yokohama Chinatown

Noge Area / Noge Dining Streets (great local izakayas and bars)

Daily Convenience (Nearby Facilities)

Supermarket: Maruetsu Petit Hanasaki 6-chome (about a 9-minute walk from the hotel, approx.)

Japanese Restaurant (also suitable for business meals): Kisoji Takashimacho (about a 10-minute walk from the hotel, approx)

## 【中文】

欢迎来到东邦花开酒店。

东邦花开酒店以“像家一样放松，又像酒店一样安心”为理念而诞生。在旅途中，您可以做饭、洗衣、整理行李，以自己的节奏自在生活。同时，每一次入住都能享受到始终如一的洁净与秩序。

我们珍视在入住过程中所孕育的三种感受。

### 1. 安心

旅途的紧绷得以放松，身心得到真正的休息。

让您由衷感到“在这里，我很安心”。

### 2. 幸福感

热腾腾的餐食、井然有序的生活、舒适的节奏，这些日常的小确幸悄然充盈心间。

### 3. 对未来的憧憬

当居住环境被整理好，心也随之安定。让明天变得更值得期待。

“花咲 (Hanasaki) ”之名寄托着这样的愿望：如同花朵绽放般，让心灵舒展，让生活逐渐有序。

愿您在这里的时光，孕育 安心、幸福，并化作对明天的期待。

## QUICK START / クイック案内 / 快速指南

TOHO HANASAKI HOTEL (东邦花开酒店) 是一家仅5间客房的精品公寓式酒店，地理位置便利，可轻松前往横滨中心区域。

我们以「酒店品质的洁净与安心」×「像在家一样的舒适」为理念，无论观光旅行、商务出差、远程办公 (Workation) 或长期入住，都能让您舒适自在地度过每一天。

本馆为无人前台自助入住 (Self Check-in)，入住当天15:00以后，您可根据行程在任意时间办理入住；入住期间也可按您的安排自由进出。

此外，客房在结构上注重隔音性，外部声音不易干扰，您可在室内更放松地活动与休息。携带小朋友入住的家庭也更容易安心度过旅途时光。

※温馨提示：由于建筑结构原因，全馆无电梯。前往客房需使用楼梯。如您携带较多或较重行李，敬请提前知悉与留意。

### ■ 关于客房 (全为独立单元 / 完全私人空间)

本馆所有房间均为「一室一户」式独立单元，无合住/共享房间。

- 独立厨房 (配备基本烹饪器具与餐具)
- 室内洗衣烘干一体机 (适合长期入住与家庭旅客)
- 浴室 / 卫生间 / 洗手台三者独立分开
- 100%纯棉床品与毛巾
- DHC洗护用品 (洗发水 / 护发素 / 沐浴露)
- 牙刷 (日本制)
- 可用于用餐与远程办公的桌子
- 可视对讲门铃 / 双重安保

- 空调齐备 / 高速Wi-Fi

相比一般商务酒店，本馆更接近“居家生活”的住宿体验；同时相比一般民宿，又能提供更稳定、更令人安心的卫生与管理标准。

■ 酒店级清洁与卫生管理

- “清洁”是我们最重视的核心。
- 由接受过酒店培训的专业清洁人员进行客房清洁
- 每次入住后严格执行消毒与通风
- 床品与毛巾由酒店专业洗涤公司高温杀菌清洗，并做到一客一换

我们特别考虑到亲子家庭、肌肤敏感人士，以及中长期入住的客人，尽力让您使用起来更安心。

■ 欢迎亲子家庭 / 小朋友 / 婴儿同行

- 厨房方便准备奶粉与辅食
- 洗烘一体机可随时清洗并快速烘干衣物
- 周边为相对安静的居住区域，夜晚更易休息

■ 亦适合商务与长期入住

- 适合远程办公的桌子与高速Wi-Fi
- 可频繁洗衣的洗烘一体机
- 前往横滨市区及东京方向交通便利
- 可支持数天至数周的项目型住宿需求

■ 语言支持

- 我们可提供日语 / 中文 / 英语对应服务。
- 无论您在预订前或入住期间，如有任何疑问，欢迎随时通过消息与我们联系。

**东邦花开酒店**

〒 220-0022 神奈川県横浜市西区花咲町4丁目126-4

Mail: [hotel@toho21.co.jp](mailto:hotel@toho21.co.jp)

Tel: 045-884-1518

■ 入住 15:00 / 退房 10:00

本馆无电梯（仅楼梯）

各类指南与最新信息，请扫描下方二维码查看

**Details / こだわり / 细节标准**

- DHC（日本知名护肤品牌）洗浴与护肤备品 + 精选日本牙膏：亲肤温和，使用安心
- 100%全棉床品、毛巾与浴巾：柔软、吸水、触感舒适
- 指定专业洗涤公司统一管理（酒店专用洗涤用品 + 高温洗涤与消毒）：洁净更安心
- 红酒杯 + 高级餐具与厨具齐全（刀具、刀叉、锅具、碗盘等）：自炊也轻松
- 电视支持手机投屏：旅途中也能延续自己的节奏

**HOUSE RULES / ルール / 入住须知（要点）**

全馆禁烟（含电子烟）

- 夜间请保持安静，尊重邻里
- 垃圾请分类后投放至指定地点
- 请爱护备品，如有损坏/遗失请及时联系
- 外出/退房前请关闭空调与灯光并确认上锁

## KITCHEN & DINING / キッチン / 厨房与用餐

为让您“像在家一样住得舒适”，我们为厨房准备了完整的配置。

红酒杯、高级餐具与厨具（刀具、刀叉、锅具、碗盘等）一应俱全，做饭完全没问题。

使用后请清洗、擦干，并放回原位。



## LAUNDRY / ランドリー / 洗衣与清洁

房间内配备全自动洗衣烘干一体机（自动烘干/免晾晒），洗涤剂也已备好。

床品与毛巾浴巾由指定专业洗涤公司统一清洁管理，使用酒店专用洗涤用品，并依据卫生标准进行高温洗涤与消毒。

## NEIGHBORHOOD / 周边 / 周边信息

本馆地理位置优越，前往横滨各大人气景点十分便利。步行即可轻松漫步海湾区域，无论观光旅行或商务出行，都非常适合作为下榻据点。

地址：日本神奈川县横滨市西区花咲町4丁目126-4



### 最近车站 (参考)

樱木町站：步行约9-10分钟 (JR / 市营地铁)

高岛町站 (市营地铁 蓝线) 1号出口：步行约7分钟

高岛町站 → 横滨站：1站 (乘车约1-2分钟)

港未来站：步行约14-16分钟 (参考)

### 周边景点

港未来 (购物 / 摩天轮 / 海湾景观)

横滨红砖仓库 (咖啡馆 / 活动 / 海边散步)

横滨地标大厦 / 海湾区域

横滨中华街

野毛区域 / 野毛美食街 (当地居酒屋与酒吧丰富)

### 生活便利 (周边设施)

超市：Maruetsu Petit 花咲町六丁目店 (从本馆步行约9分钟 · 参考)

日式餐厅 (亦适合会食)：木曾路 高岛町店 (从本馆步行约10分钟 · 参考)

公式サイト / Official / 官网

<https://www.toho21.co.jp>



ホテルページ / Hotel / 酒店页

<https://www.toho21.co.jp/service/hanasakihotel/index.htm>

